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sa l iobrac l  l8  rac lnvch na  s tan  21  rad 'vch .  co  s tanowi  85 .71  9ó  ogó lu  Radv

Przervocir-licz4ca st',vierdzila qr-ron:lll Dfa\\'ollloctle cio podeintor'r'ania uchrvarl

przewodnicz4ca Raciy porvi iala przybvlych na sesj9. Bttrmistrza.. l  'eszl ta I(apci9"

radnych, naczelniliórv wy dzialorv 
'Uttgá,-t 

NIiej skiego. kierovu'rlikcirv jednostek

oi-ganiza,cyj i t ¡ 's i - , , : r , i r i in5. oi-az \ \sz,vstkic l i  ¡ r i -z,vbyiyci i  i la obrad-v

Przewodtricz4ca Racly zetosila' káncl1'¿¿1¡t¡u radnego Andrzeja Gawlowskiego

nl sekrelat-za obrld

Radny Gar,vtowski wYrazil zgodg

Sekretarzem obraci jeclnoglosnie rvybrano radnego Andrzeia Gawlorvskie-!¡o'

A d . 2 .
Uwag nie zgloszono.

Rada VIiejslta w Jqdrzejowie jednogloÉnie

Porz4dek obrad:

przyjqta porz4dek obrad

oowotanie sekretarza obrad

mandatu Burmi strza N'[iasta Jgdrzej orva

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorLlm,

2. Prz.vjpcie Porzqdku obrad.
3. Zapylania i interpeiacje raclnych.

4. Uchwaia w sprawie stwierdzenia wygaÉnigcia
5. Odpowiedzi na interPelacje.

6. SprawY rózne.
7. Zamknigcie obrad.

A d . 4 .
Burmistrz Leszek KaPcia.

- Dzigkujg za umozliwienie wypowiedzenia

Przepraszam, ze trie mówig.tego ..2 giow1u".

A d . 3 .
l. Rad¡y Stefan Fiutek wnioskuje, aby Urzqd Miejski wyst4pit. do Zarzqdu Dróg

Fowiátowych o remont clrogi Ninichów - Mniszek. Pan Fiutek od 4 tygoclni je2dzi w

tej sprarvie do Dyrektora Grada, który obiecuje T4 drog4 jest ciqzko przejechaó'

2 Radny Leszek Sutek wnioskuje, aby lJrzqd Nliejski wy1t4pi1. do. zatzqdu Dróg

Powiatowych o wykonanie dwóch przqazdow na drodze od Przqslawia do chorzewy-

Kopanina i na drodze Chorzew-a - ZagÓrze.

siq na dzisiejszej sesj i .

alé z u.,vagi na trudn4 dla mnie s1'tuacjq móglbynr

niewyraziécie sig wYraztc.

ói,.iárUy* podzipkorvaó Radzie za r,vspóipraca w realizacii wszvstkicil zadai dla

raspokojenia potrzeb naszych mieszkaicóu'. Dzigkujp moim zastepcom' naczelnikom

*Váriufá* Uizpdu Miejskiego, kierow'trikorn jednostek organizacyjnirch' pracor'vtrikotn



Urzgdu i wszl,.stkim pracor,vnikorr santorz4dow-vm, dzigki którynr nloglenl sprostaó

.¡sz),stl,inr zadanionr nakiadan_vnr na sallrorz4d Dziqkujp r..,'sz1'stliitn pracownilioltl oÉrviaty za

pontoc \\¡ przepror,r,aclzeniu tak trr-rci¡-vch reform i_ zachou'atrilt rvszvstlirch szkol ofaz

realizorvanir-t n'szvstkiclt  zadari osri iatoq,rch Dzipkuig lvszYstkinl tvtr l '  z ktoryrlr i  siq

spotv l ia len i .  ik torzV rvs l t iera l i  n to je  dz iatania i rvspólpracorval i  7 'e  nrnq Dziqkujq

duchowiel istwlr z Ksigclzem Dziel ianem i opatent na czele za lvv\\azon4 i dobr4 r,vspolplaca

pfz)' tr,r,orzetri l t  t lon'-vch statlclarcl¡¡ c1la naszej spoleczl iosci ' ledtloczestl ie chciaib-v¡l

prr lprori.  wszvstkich r-vch, l i torvci l  tv s¡ 'oi i l l  postQporvatriu magiem n jal i i i ioiwieir sposÓb

urazic Nie r-¡ ialern szCzqÉcia c1o nrediorv. które nie rozpieszczalv nlnie sRoit l l i  ocetlat l l i .

a ostroSc kr-,t-vl i i  nie nrotlr,r,orvala do dalszej prac). r l inro to rówll iez dzigl 'Lrie za rvspólpracp

Prag¡q teraz wyraziÓ liillia zclati tra telllat ,p,:or"1' zalioriczonej wyrclkietll- ktoq' spor'vodowai

koniecznoÉó zrvolani¿r dzisiejszej sesji. W m1'sl prz,r"s{o"r'ia. ze dobr,vnli chqciarni pieklo jest

rvybrukorvane, talr i  ja zgotor.val lm dia siebie to pieklo moimi dobrymi chqciarni Po dlugich

námowach zdecyclowalem sig uczestniczl'ó w spotkaniu' które w zalozelrilt nlialo poprarvic

relacje Urz4il- biznes. rv donrvéle N,tariari Glita. Nie zdarvalerrl sobie rvtedy spra\'vy, do czego

jest ono potrzebne Dzií wicizE jego skutek .:'.*t:t' 
kieciy prokurarttra rozpocznie

postgpovvante przeciwko przedsipbiorcy o stosowanie nacisku na t-uni<cjonariusza pLrblicznego

* 
".iu 

zmia¡y nie¡orzystnej dla tego2 przedsigbiorcy decyzji. a z tego, co r'viem. jest to

rórvniez czyn zabroniony kod-eksem l*rnyn1 Wykorzyst.vw-anie luk prawnych' naj4ce na celu

niezaplaceÁie naleznej oplat.v ta spr"edáz detaliczne¡ alkoholu, sporvodorvalo przez kolejne

lata u^bieganie siq o to zezwolenie na sprzeda2 w t,rrm Samym miejscu na llrzemian, to przez

Mariana Glitp, to Mariusza Glitg i kolejnego syna, plac4c tylko stawkq podstawowq z tego

tl,tulr-r. Nieszczqsn4 decyzjg zezwalalqc4 na sp."edaz.¿lkoholu dia Vlariusza Glity polecite¡r

przygotowaó naczeinikor.vi Rogozy, nárv sporzqóztl j4 waciliwie, nie r-rchylaj4c w tresci

ioprTedniej clecyzji. Motyr,vy dzta!.ania Pána Rogozy trudno mi jest zrozumieó, jak równiez

nie wyjasnil tego s4d, czego bardzo w' tej chwili zafujg Po uplywie okolo miesi4ca od

,vyclania pozytl'r,vnej decyzji rvyst4pilem do stosownych sluzb i uz.vskaniu rvyst4pienia pfzez

Mariusza Glitg o odszkodor,vanie, poprositem Paniq radca Urzqdu o opinig. ktora

poinformowata mnie, ze funkcjonuj4'dwie decy4e w obrocie pfawnym w tej sytuacji

sprawdzitem, cz\i zostaly spelnione r.varunki omówione z Marianem Glit4 a polegaj4ce na

tyn. czy zostal óddri.lo,1y punkt sprzeda¡y od pozostalej czgéci zakladu Po stwierdzeriu' 2e

ni. roriuio to wykonane, ten przyiiowiowy piotek, w-yst4pilem do SKO o uchylenie ciecyzji

zezwalalpcej, gd-yz nie mogiir wystppowa., tutt 2e, w zadnym momencie nie manipulowalem

ewentualnie nie dzialaiem skrycie. Pan IVIariusz Glita mógl po tym r'vyst4pieniu ubiegaó sig

ponownie o wydanie zezwolenia w- kazdym momencie.. oczyw'iécie po spetnieniu wymogÓw-'

jednak do koica roku tego nie uczynii I *i¿u¿,bylo, ze nie bylo to celem, lecz prób4

,.po*odortania tej ,i'tru.¡i' w jakiej siQ znalaztem' gdyz tuT doniósl . 
do prokuratury

o popetnieniu przeze mnie przestepstwa. Swoim postQpowanlem nle uwazam' ze

narusrytet inieres publiczni' w ¡akitot*iett sposób' a ponoszQ konsekwencje za

prrygoto*anie bigcinej treéci decyzji przez swojego naczelnika'

Wysoka Rado, Szanowni Panstwo
Sprawulac Urz4cl Burmistrza przyszlo mi razem z Paústwem uczestniczyc w Szeregu waznych

*yau.rénioch, nie tylko dla nur..go miasta. ale i kraju. Wspomnp tylko wizl'tp Prezydetlta

Aleksandra Kwaéniáwskiego. sluzb dyplo r¡1atycznych calego irviata. czv referendum unijne'

Podsumowania polowy mojej kadencji dokonalem w ubiegtym roku i nie bqdq przyaczal' bo

by to zbyt dlugo trwalo. Chcialbym, aby nowo wy'brany burmistrz sporz4dzit protokól

oiwarcia. który oceni moj4 dziatalnoÉó i pokaze stopien realizacji mojego prograrlllt

wyborczego w zakresie gospodarki, bezpieczeústwa obyr,vateii" edukacji, kuitury, siuzby

záro*ia. pomocy spolecznej. poprawy estetyki czy realt'zacji inwestS'cji' Dzigki moim

staraniom przyjgty zostal przez sarnorr4dy maj4tek kolejki w4skotorow'ej. IVIiasto zostalo



odznaczone Zlot4Grviazd4 za wspólpracQ z miastami partnerskimi za granic4 Wvkorzystuj4c

fundusze vAo, sApARD, czy ZpoRR a teraz Fundusz Spójnoici zrealizoi.val iÉnty szereg

inrvestycji clrogorvych, wodoci4gou,o-kanalizacyjnych, boiska spofto\,ve r,r realizacji, bloi'

koinunainy. ktory ro,ninie, iest iv realizacji. dokonalisrny szeregtt rerllonto\\ szkól i wielr-l

inrrrvch inr" 'est1,cj i  Zmienióne zostalo catkolvicie oÉwietlenie caiej naszej Gminl 'Qraz

i(iasztoru. za co Gnlina zostala clr,vr-rkrotnie rvyrózniona RozpoczQto blrdor,i'Q Euror:bojni oraz

obrvodnicy. Dzigki proceduront scalenior,vynt i  ustaleniu plantt zaqospodaror'r 'ania

przesrrzennego i-¡.r,.cliniono iereny poci zabudo,'vg mieszkaniow4 i hanciiorvzl Przystosowano

rorvniez Urrqcl do rvy,mogórv stauianych w zakresie informatl'zacji i dostppu poprzez

¡rternet. Szczr-rploSó S1.o¿[o* ilynikaj4ca z koniecznosci spiat r,vczeéniej zaci4-eniqtych

zobor.vi4zari wynikaj4cych z rozstrzygniqó przetargów na plyr.valniq, gdzie trlrzetarg byl

wygrany na kr,votq :,0 mt - zrealizowan-v zostal na 5.9 ml, oraz oczyszczahii, gdzie przefarg

,amykai sip ku'ot4 j,8 ml. a koszt calkorvit,rr, koncorvy 8-9 ml; m1'Élp" ze Panstwo równiez

pamigtaj4te artykuly. ,,ocz:yszczalnia oczyszczona" a 14 ml dlugu" dlugu" ktÓrego w tej chwili

nie mamy l4 ml, a 12.25ó ml i plynnoéó finansor,va Urzgdu Miejskiego jest zachowa:nabez

problemów' z placeniem naszych zobowi4zan.
Ñie sposób wizystkiego wyniienió, ale problem cieplownictwa. który w'tej chwili sig pokazal,

uwidacznia nietrafio]4 ,'ó*nie, wizeÉniej sprzeda| -w latach 9O-tych- kotlor'vni

i uzalez¡ieniu siq w te¡ cn*iti od olejów opalowych, co skutkuje równiez naszvmi cigzarami.

Chcialbym Lyczyó prrys"l"ru burmistrzowi, który zostanie r,vybrany równiez w w.yborach

bezpoirbdnictr, áby'nie musial plació, tak jak ja, wysokiej ceny za niezale2nosc i nie bircie

zaktaclnikie* porr.r.gólnych grup interesu oraz utozenia sobie dobrych stosunkÓw ze

wszystkimi przeilsigbio-rcami. To spoleczeístwo wybiera ijemu nale2y slu2yÓ bez wzglgdu na

ceng, uw-zgiEciniajqc moziiwoÉci ilnansowe Gminy i ograniczenia w-ynikai4ce

z obowi4zuj qcych przepisów.
zyczg catej Rádaó mozliwo3 ci zrealizowania wszystkich potrzeb spolecznych i wrazliwosci

ná wszystkie sprawy, jakie przyjdzie rozstrzygaó w przyszloÉci. Ieszcze raz dziqkujq

wszystkim za wspólpiu.g i tol"towanie czasatni tnrdnego mojego charaktem.

Oziikujg wsrystki* tym. którzy mi zaufali i gtosowali na mnie, a przepraszam tych, którzy

czuj4 sig zawtedzeni moim dotychczasowym zarzqdzan\em'

Na koniec chcialbym podzigków aó calej mojej rodzinie za wspierauie mnie w pokonywaniu

tvch trudnych obowiazków.

Miejska w Jqdrzejowie powzigla Uchwatp Nr XXXV|326|A5 w spraw-le

*ygaénigciu *andati Burmistrza Miasta Jqdrzejowa, nastgpujqca iloici4 glosów'
Rada

stwierdzenia
Za
Przeciw
Wstrzymalo s ip
/ Uchwala Nr XXXV/326105

1 0
0
8
w zal4czeniu do Protokofu/

Ad. s.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska poinformowala, ze stosowne pisma zostanq

wvslane.

A d . 6 .
Radna Janina Szreniawa prosi, aby zwróció uwagq na budow-g boisk przy Zespole

Szkól, poniewaz boiska miaty byc odwodnione, a nie sq. Poza tym chodniki sa. bardzo

wysokie.
Skarbnik Gmin,¡ Bozena Cieluch powiedziala:



- t(orzystaj4c z obecnoÉci przedstawiciela prasy, radnych i zaproszonych goéci. a przede

wszystkim ¡raj4c na unn'ad)e anykuiy prasowe, komentarze i lvyst4pienia lv Teler'vizji

Srviétokrzl,skiej, r.v moim i Pani Sekretarz imieniu chcialam ustostutkot'ac siQ do t-vch

r,i,yst4pieú - chocJzi mi o takie u,vst4pienia. które rnór.vi4 o naszej winie. jezeli chodzi

o iealizacjg rachu¡l<u na ku,otQ I l\o zI Wienl. ze przttzwyczailam Paústrva do tego" ze moJe

wyst4pie¡ie. to jest przyznan\e sip do r,vin1,. aie nie o tym chcQ por,viedziec Po pierrvsze :

,r,on"r1, wystEpieriie pákoirtrol,re z Regionalnej Izby obrachr-rnkorvej Wyst4pienie poliontroine

ro nie jest nic nacizwyczajlrego. po kazciej korttroii wyst4pienia pol<onrroine do nas

przvchoclz4. Dru_qa ,f.u*o. wvsi4pienie pokontrohte to nie jest absoltltnie zaclen r'v-vrok' Nic

tam sip nie rnórvi o üt", ,. LágoÉ ukarano Part Burmistrz oczvr,viÉcie nta prawo r'vniesieuia

zastrze1eí-t do wyst4iienia pokontrolnego w ci4gu l4 dni. Nie jest to pierwsze ijedyrle

*,yst4pienie poko¡trolne, jakie pojarvilo sig r,v [Jrzqclzie. W zadnyrn pr-rnkcie tego wystQpieilia

¡rokontrolnego prezes negionainá¡ Izb,v Obrachunl<owej nie mówi, ze rvvnrierza kare dla

skarbnika i sekretarza, wlec nie ma mowy o zadnym ukaraniu. Poniewaz z tego, co pisala

prasa i z tego, o .ry* fyla'mo,"u r,v Teler.vizji Sr,viqtokrzyskiej - osobiicie tego nie ogl4dalam

- widzg, ze jest ni"poror.,*ienie. i.iie ma zrozumienia wnioskór,v pokontrolnych. Je2eii

paústwo pozwol4 powiem po kolei o tych wnioskach pokontrolnych.

I Mówi sig o rachur-rku ná kwotg 1 700 z\ zaplaconym z niewlaicir,vego paragrafu'

2. Mówi sig o realizacji faktur merytorycznie podpisanych przez nier,vlasciw'4 osobQ

3. Mówi sig o tym, ze zaliczki poúi"run. przez pracownika Biura Rady na obslugq sesji na

w ogóle nu oUriuge Biura Rady nie byly rozliczane w terminie, co bitlo niezgodne

z obowiqzujqc4 w' tym zakresie, u nas, instrukcj4'

i. Taici rachunek pojaw-il sip w wydziale Finansowym 3 i grudn].a w godzinach

rannych. oo goariny^ io üvrisnly winni zaplació faktury. Rachunek pojawil si*, wigc ktos

zlecil wykonuni" p"ínych'crynnoÉci. Nastgpnie zostai on do nas przekazany. Je2eli zostai

odebrany przez pracownika nie z ulicy, tylko pracownika Urzqdu, r'viQc tym samym

potwierdzono, ze takie zobowiry.aniejest i ze zdarzente, o którym mowa na fakturze miato

miejsce. Wigc co *o*u b;rto zrobiór:t grudnia, godzina 10. Nie ma przekroczenta,jezeli

chodzi o paragrafy w dziale Biuro Rady. Sq rÓwnie2 pieniqdze na rachunku. Chca zauwaLyí

bo to jest bardzo wazne,2e nigdzie w:protokole i wyst4pieniu pokontrolnym nie mówi siQ

orym, ze tego rachunku nie naiezato zaplaciÓ. Mówi sig natomiast o tym, ze merltorycznie

powinien byZ potwierdzony przez kogo innego. Wipc mozna bylo go nie realizowaó. mo¿na

bylo przek azaó do Biura nuáv, zeby merytorycznie pracownik, który wynika to z instrukcji,

ptOpirot go i on by zostal ziealtzowany. Wiqc problem - wydaje mi sig - nie jest w tym'

dlaczego go tap+acono. Czy ja mogtam polemizowaÓ zPaniqPrzewodniczuc?i) Byó moze'

lrligdy nie wchodzilam w lonflikt z eani4 Przewodniczqaq z powodów mnie wiadomych'

Szkoda, ze nie ma pani przewodni czqcej, poniewaz nie lubip mówió o osobach nieobecnych

Nigdy tak mnie jak i pani Sekretarz Pani Przewodniczqca nie pytala w róznych sprawach,-tym

bardziej w sprawie tego nieszczQsnego rachunku na i 700 21. inne spra\'vy - jezeii byly - byly

uwagi moje, akurat nie dotycz4ce tego, zawsze pojawialo siq tutaj stwierdzenie "mój
prar.vnik',, ,,*o¡ p.u*nik powiédziat" i ró*-nie2to stwierdzenie pojar,vilo si9 do kontroluj4cych

inspektoróu, z RIO (...).
2. Jest *o*u o kwocie 7 500 zl. Chca tutaj kategorycznie zaprzeczyó. le nie jest to

kwota ptzeznaazona na konsumpcjp. Ta kwota to s4 rachunki równiez mer,r'torycznie

podpisane pr.etpaÁ\qprzewodniótq"qi s4 to rachunki za'. zakup komputera do Biura R'ady,

prasa, prasa, szkolenie w zakresie przygotowl,'w'ania uchwal. Nie jest to kw-ota, któr4 ja

zpantqSekretarz mam byó ukarana, nie jest to kwota równiez nieprawidlowo wydatkowana

Jest to kw-ota za c^ery faktury mer)'torycznie podpisane przez PaniE Przew'odni czqcL co jest

oczwviécie niewlaécií-e. I tó jest niewlaéciwe, do czego Pani Przewodnicz4ca w swoim



wyst4pieniu. r.vyjaSnienir-r do pracownikór.v RIO napisala,2e wie o tym, ze merytorvcznle nle

¡eit upowazniona" ale podpisylvata. N'{atn protokol i tak jest tutaj napisalle, ze minlo. ze wie.

ale to podpisaia
3. Jest rór,vniez iltowa o zaliczkach ia nie bgdg polernizowaó, potrier,r'az na pewno

inspel<torz.¡ z RIO maj4 wigl<sz4u,iedzp, my mamy zarz.4dzeme Pana Burtrlistrza, hore mowi

o tynr, Le sEza;\czki itale i s4 zaliczki dora2ne Zahczk\. które bierze pracownik Binra Rad-v

ja tt,* trakto.,vala jako zaliczki stale" poniewaz caly czas nu-rsi je braó. zeby' dokonl'r'r'ac

pervnych zakupó,,r, Tak napisaii kontroierz\r z RiO, r.vigc przygolowatre zosraio w lym

zaliresie lnne zarz4clzenie Burnlistrza, gclzie sprawy zaliczek zostaiY ltt'egulor'vatle bardzo

dokladnie
Jezeli mogQ sobie pozwolió w moim i Pani Sekretarz irnieniu" tra konlentarz Proszq

panstwa. W ¡aszej ocenie nie jest problemem opisanie tego rachutlku i  Lrjpcie go

.,r,niervlaiciwl,m paragrafie - to jest jedna sprawa - natonriast inna sprawa, wedtu-s nas

wazniejsza, tó ¡esi to, cllaczego ten rachunek sip pojawil. a to juz nie byla.ani moja decyzja.

a rym üardziej- decyzja Pani Sekretarz. Dlatego mia{abym proúbE tak do 
.prasy 

jak i do

paiistwa, aby naszymi nazwiskami przed wyborami tak sig nie poslugiwaó, nie graó naszymi

¡azwiskami i stanowiskanli i nie wydawaó os4dów w kwestii kary, bo karanie nie nalezy do

Paústw-a, za podjgcie decyzji w sprawie wydatkowa¡ia kwoty 1700 zI".

Radca Prawny Danuta Kiwiorska: ,,Pojawilo sip okreslenie ,,mój prawnik", którego

uzywala ex przer,vod'nicz4ca, oczywiScie to nie chodzi absolutnie o obecn4 przewodniczqcq'
poniewaz paistwo na pewno jesteicie zorientowani, ale se na sali osoby" które byó mo2e

przypisz4 Le to chodzi b mnie,-wigc oSwiadczam Pañstwu, ze absolutnie to nie chodzi o mnie

of.Á.<f.ni. ",mój prawnik". Byta pani Przewodnicz4ca absolutnie nie uwazala mrrie za sw.ego

prawnika, wrgcz przeciwnie.- Chodzilo o jakiegoé anonimowego, czy mitycznego prawnika

. Krakow-a, bliskiego jakiegoé, czy znqomego, trudno mi cokolwiek blizej powiedzieó'

A efekty dorad tego prawnika, na którego sig powotywala, to mySlp, ze ,niektórzy 
z Panstw-a

.adnych w nalblizszym czasie osobiScie odczuj4 którym to radnym wspólczujg"'

Radny Adam Wójcik w zwi4zku z tym, ze w prasi e ukazala siE informacja, 2e ma

kandydowaó na burmistrza, oswiadczyl. ze nikt z prasy z nim nie rozmawial na ten temat

a ponadto dowiedzial siQ z gazety, 2e bqdzie kandydowal. Takich zamiarów nie ma

i w najblizs zym czasie nie bpdzie mial'

Radny WOjcik w swoim imieniu podzigkowal Panu Burmistrzowi za praca dla dobra miasta

i LrrzEdu Miejskiego. Jeéli chodzi o wyrok, to uwaza go za skanclaliczny

Radny JózefKgdra zaapelowal. aby ci" co doprowadzili do obalenia Burmistrza Kapci

wewngtrznie sobie odpowiedzieli, czy wipkszych przestgpstw nie popelnili, niz te. za które

zostal skazany Burmistrz. Pan Kgdra powiedziat równiez, 2e niekforzy z grupy inicjatywnej

d4z4cej do reierendum, dzisiaj nagle publicznie strasznie Burmi strza lahujE. Polityka politvk4

ale trochp sumienia trzeba mieó.
Naczelnik Wydzialu Oiwiaty, Kultury, Sportu i Promocji w imieniu IJrzqdu

Viiejskiego zaprosil na obchody Dni Jgdrzejowa. W sobotg 18 czerwca odbqd4 sip zawody

lekkoatletyczne, aw niedzieig 19 czerwca od godziny 15 na stadionie festyn rodzinny. Na

zakonczenie wYstEPi zesPól IRA.

Sohys wsi Borki Pan Barylski w

wyrokiem s4dowym Burmistrza Leszka

Gmina dobrze wygi4dala' dbat zarówno

Burmistrzowi kapci za to, co zrobit'

imieniu soltysów uryraztl 2a1. z powodu skazania
Kapci. Jest cztow-iekiem, który chcial, aby caia
o miasto jak i o wsie. Pan Barylski podziqkowal



Solt.vs wsi Jasionna Wancla Marcinkowska podzigkowata Burmistrzow.i Leszkor'vi

Kapci ,a dobra i mil4 tvspólpracp Wyraziia r,vspóiczucie i powiedziala, zejest iej przykro' ze

zostal tal< oceniortv za srvoj4 pracQ
przer.vodnicz4caracly H,ti"¡rLi. Erva Ptasznik r,v imieniu Rad¡' l\{ieiskiej podzigkor'i'a}a

Burnristrzorvi za rvieloletni4 pracQ na rzecz l\'fiasta i Gminy Jpclrzejórv oraz' zlozyta 2yczenia

rvszystkiego nailepszego i satysfakcji z dalszej dzialal¡oóci pubiicznej

Brrrmistrz ¡esák Kapcia podzigkou,al za zyczhw'e slor,va i por'viedzial. ze odchodzi

z honorerl. a byó r.lloze dane bqdzie siE iiieciyÚ spotkaÓ

Ad.  7.
Przer,vodnicz4ca Rady Miejskiej !\¡ Jqdrzejorvie Er'va

zamLnqta obrady XXXV sesjiRady Miejskiej w Jqdrzejowie'

Ptaszn ik  o  goc lz in ie  l0+ ' '

Protokolow-ala
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, .  I  ¿ J ' , v  t  L . ' i { J l \ t ¿ '-Teresa 
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